
Z  Á  P  I  S 
z 2. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA SOBĚSLAVI 

 ze dne 7. prosince 2022 od 17:00 hodin 

 ve velké zasedací místnosti budovy čp. 1/I na náměstí Republiky 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je připojena k zápisu. 

                 Celkem bylo přítomno 21 členů zastupitelstva města. 

Hosté: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ, Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Zasedání zastupitelstva města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání všech 

přítomných konstatoval, že je přítomno 21 členů zastupitelstva, tj. nadpoloviční většina, a zastupitelstvo je 

usnášeníschopné. Při dnešním jednání bude využit hlasovací a komunikační systém. 

Dále starosta města Ing. Jindřich Bláha upozornil přítomné členy ZM a občany, že je z jednání 

zastupitelstva města pořizován zvukový záznam, který bude následně zveřejněn na internetových 

stránkách města. Přenos jednání zastupitelstva je také vysílán on-line. 

K bodu 1.A  Zahájení  Program jednání 
Starosta města předložil návrh programu 2. zasedání zastupitelstva města. 

 

 P r o g r a m   j e d n á n í : 

1. Zahájení 

2. Svěření úkolů místostarostovi města 

3. Změna č. 5 rozpočtu města na rok 2022 

4. Rozpočet města na rok 2023 

5. Střednědobý výhled rozpočtu města na roky 2024-2026 

6. Stanovení odměn neuvolněným členům ZM 

7. Dodatek č. 4 ke zřizovací listině Senior-domu Soběslav 

8. Majetkové převody 

A: Prodej bytové jednotky č. 374/1 v ulici Na Ohradě, Soběslav 

B: Koupě lesního pozemku p. č. 1496 v k. ú. Lžín 

C: Koupě pozemku p. č. 3755/3 v k. ú. Soběslav 

9. Zřízení Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav 

10. Zřízení osadních výborů v městských částech Chlebov a Nedvědice 

11. Různé 

Bez diskuse. 

Pořadové číslo hlasování: 1 

Hlasování o navrženém programu jednání ZM: 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  21 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    
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K bodu 1.B  Zahájení  Návrhová komise 
Do návrhové komise byli navrženi členové zastupitelstva města Mgr. Michal Pánek, Michal Turek, Marek 

Nývlt. 

Pořadové číslo hlasování: 2 

Hlasování o složení návrhové komise: 
Pro:  18 

Proti:  0 

Zdrželi se:  3 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Mgr. David Pánek Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena 

Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička   

Zdrželi se: 

Marek Nývlt Mgr. Michal Pánek Michal Turek  

K bodu 1.C  Zahájení  Ověřovatelé 
Za ověřovatele zápisu dnešního zasedání zastupitelstva města navrhl starosta města členy zastupitelstva 

města Ing. Jiřího Klímu a Mgr. Petra Valeše. 

Pořadové číslo hlasování: 3 

Hlasování o složení ověřovatelů: 

Pro:  19 

Proti:  0 

Zdrželi se:  2 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Mgr. Ilona Klimešová Mgr. Alena Krejčová 

Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek Mgr. Jan Podlaha 

Tomáš Šena Michal Turek MUDr. Jan Vodička  

Zdrželi se: 

Ing. Jiří Klíma Mgr. Petr Valeš   

Zápis z 2. zasedání zastupitelstva města byl ověřen a nebyly proti němu vzneseny žádné námitky. 

Zápis z dnešního jednání provede pracovnice MěÚ paní Bc. Lucie Nečasová. 

Pozn.: Vzhledem k pořizování audio záznamu z jednání ZM bude diskuse ke každému bodu jednání 

uvedena ve zkrácené formě, úplné znění diskuse bude zveřejněno v audio záznamu. 

K bodu 2 – Svěření úkolů místostarostovi města 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Ustanovení § 104 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, umožňuje prostřednictvím zastupitelstva 

města svěřit některé úkoly místostarostovi města. Předložen návrh úkolů svěřených místostarostovi města 

Mgr. Pavlu Lintnerovi, který je shodný jako v minulém volebním období. 

Bez diskuse. 
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Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města svěřuje místostarostovi města v souladu s § 104 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb.,  

o obcích, ve znění pozdějších předpisů, následující úkoly:  

Místostarosta města Mgr. Pavel Lintner zodpovídá za plnění úkolů v oblasti školství, mládeže, sportu  

a tělovýchovy, rozvoje IT, dopravy a dopravní obslužnosti, bytové problematiky, městských částí Chlebov 

a Nedvědice, oprav, údržby a správy infrastruktury a majetku města a dále za koordinaci činností 

organizací – SMS, s. r. o., MŠ Duha, MŠ Nerudova, ZŠ Komenského a ZŠ E. Beneše. 

Pořadové číslo hlasování: 4 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro:  21 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    

K bodu 3 – Změna č. 5 rozpočtu města na rok 2022 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Přílohy: 

 Rozpočtové opatření č. ZM 5/2022 – tabulka s komentářem 

 Rozpočtové opatření č. RM 2/2022 

Předloženo Rozpočtové opatření č. ZM 5/2022, kterým se zvyšuje celkový objem rozpočtových příjmů 

města na rok 2022 o 19.633.450 Kč a výdajů o 2.616.915 Kč. Z rozpočtového opatření č. ZM 5/2022 

vzniká přebytek ve výši 17.016.535 Kč, který zvýší zůstatek na účtu města. Po provedených úpravách 

dosáhne objem rozpočtových příjmů města částky 240.963.807 Kč a výdajů částky 258.778.644 Kč. 

Součástí předloženého návrhu rozpočtového opatření je částka 1 mil. Kč určená na předfinancování 

nákladů spojených se zapojením města do dotačního programu JčK „My v tom Jihočechy nenecháme II“. 

Součástí předloženého materiálu je rozpočtové opatření č. RM 2/2022 schválené usnesením RM č. 

3/301/2022. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. J. Klíma, předseda Finančního výboru ZM – Finanční výbor na svém jednání  

28. 11. 2022 projednal předložený návrh změny rozpočtu města na rok 2022 – Rozpočtové opatření č. ZM 

5/2022 a doporučuje jej ZM ke schválení. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města: 

1) Schvaluje změnu rozpočtu města Soběslavi – Rozpočtové opatření č. ZM 5/2022 – v předloženém znění. 

2) Schvaluje zapojení města Soběslavi do dotačního programu Jihočeského kraje „My v tom Jihočechy 

nenecháme II“. 

Pořadové číslo hlasování: 5 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  21 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 
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Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    

K bodu 4 – Rozpočet města na rok 2023 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: 

 Návrh rozpočtu města Soběslavi na rok 2023 

Předložen návrh rozpočtu města Soběslavi na rok 2023, který byl zpracován v souladu se zákonem  

č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích,  

a schváleného střednědobého výhledu rozpočtu města na roky 2022-2024. 

Návrh rozpočtu zohledňuje požadavky příspěvkových organizací města na zvýšené náklady související 

s růstem energií, je sestaven jako přebytkový, celkové předpokládané příjmy dosahují částky 190.363.600 

Kč a výdaje 188.357.000 Kč. 

V rámci tohoto bodu předložen návrh na uzavření veřejnoprávních smluv mezi městem Soběslav  

a TJ Spartak Soběslav, z. s.; SK Domeček Soběslav, z. s.; Florbal Soběslav, z. s.; Diakonií ČCE-středisko 

Rolnička a Správou města Soběslavi, s. r. o., na poskytnutí dotací na podporu zájmových spolků  

a sdružení. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. J. Klíma, předseda Finančního výboru ZM – Finanční výbor na svém jednání 28. 11. 2022 projednal 

předložený návrh rozpočtu na rok 2023 a doporučuje jej ZM ke schválení. 

K tomu bodu dále diskutovali: 

členové ZM – T. Šena, Ing. J. Bláha. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města: 

1) Schvaluje rozpočet města Soběslavi na rok 2023 v předloženém znění. 

2) Souhlasí s uzavřením veřejnoprávních smluv na poskytnutí dotací ze schváleného rozpočtu města na 

rok 2023 mezi městem Soběslav a TJ Spartak Soběslav, z. s., SK Domeček Soběslav, z. s., Florbal 

Soběslav, z. s., Diakonií ČCE-středisko Rolnička, Soběslav, a Správou města Soběslavi, s. r. o. 

Pořadové číslo hlasování: 6 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  21 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    

K bodu 5 – Střednědobý výhled rozpočtu města na roky 2024-2026 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: 

 Střednědobý výhled rozpočtu města Soběslavi na roky 2024-2026 



5 

Předložen návrh rozpočtového výhledu města na roky 2024-2026, který byl sestaven v souladu se 

zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, a zákonem č. 23/2017 Sb.,  

o pravidlech rozpočtové odpovědnosti, a slouží pro potřeby střednědobého finančního plánování rozvoje 

obce.  

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. J. Klíma, předseda Finančního výboru ZM – Finanční výbor na svém jednání 28. 11. 2022 projednal 

předložený střednědobý výhled rozpočtu města Soběslavi na roky 2024-2026 a doporučuje jej ZM ke 

schválení. 

K tomu bodu dále diskutovali: 

členové ZM – Ing. M. Kákona, Ing. J. Bláha. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu města Soběslavi na roky  

2024–2026 v předloženém znění. 

Pořadové číslo hlasování: 7 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  21 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    

K bodu 6 – Stanovení odměn neuvolněným členům ZM 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha:  

- Důvodová zpráva ke stanovení odměn neuvolněným členům ZM 

Odměny neuvolněným členům ZM jsou stanoveny NV č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev 

územních samosprávných celků. Rozhodnutí o jejich výši je v pravomoci zastupitelstva města. Dle zákona 

o obcích pozbývá usnesení zastupitelstva města, kterým byla stanovena výše odměn neuvolněným členům 

ZM, účinnosti ukončením funkčního období zastupitelstva města, které odměny stanovilo. To znamená, že 

neuvolnění členové nového zastupitelstva zvoleného v komunálních volbách uskutečněných  

23. a 24. 9. 2022 mohou být odměňováni až po přijetí nového usnesení ZM. Z tohoto důvodu předložen 

návrh odměn. Dále předložena informace o novelizaci zmíněného nařízení vlády, která by měla být účinná 

od 1. 1. 2023. 

Bez diskuse.  

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje měsíční odměny poskytované neuvolněným členům zastupitelstva města 

dle NV č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, v následující 

výši: člen RM – 8.600 Kč, člen ZM – 2.100 Kč, předseda výboru/komise – 4.300 Kč, člen výboru/komise 

– 3.600 Kč s platností od 8. 12. 2022. Tyto odměny se nesčítají. 

 

Pořadové číslo hlasování: 8 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 
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Pro:  20 

Proti:  0 

Zdrželi se:  1 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová Mgr. Alena Krejčová 

Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek Mgr. Jan Podlaha 

Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička 

Zdrželi se: 

MUDr. Kateřina Jirousová    

K bodu 7 – Dodatek č. 4 ke zřizovací listině Senior-domu Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Přílohy: 

 Návrh dodatku č. 4 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace Města Soběslav 

 Úplné znění Zřizovací listiny ze dne 21. 12. 2006 ve znění Dodatku č. 1, 2, 3 a Dodatku č. 4 

V návaznosti na usnesení RM č. 3/285/2022 ze dne 15. 11. 2022 předložen návrh výše uvedeného dodatku 

řešící především zařazení ukončené nástavby Senior-domu Soběslav a jejího vybavení do správy a rovněž 

neaktuálnost některých uváděných údajů. 

Bez diskuse.  

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje dodatek č. 4 ke zřizovací listině ze dne 21. 12. 2006 a úplné znění zřizovací 

listiny včetně všech dodatků příspěvkové organizace města Soběslavi Senior-dům Soběslav 

v předloženém znění. 

Pořadové číslo hlasování: 9 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  21 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    

K bodu 8 – Majetkové převody  

A: Prodej bytové jednotky č. 374/1 v ulici Na Ohradě, Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva k prodeji bytové jednotky č. 374/1 v ulici Na Ohradě, Soběslav II 

V návaznosti na usnesení ZM č. 21/167/2022 ze dne 14. 9. 2022 předložena informace o průběhu 

výběrového řízení na prodej výše uvedené bytové jednotky uskutečněného obálkovou metodou a návrh 

prodeje panu F. Štědronskému, Soběslav, který podal nejvyšší nabídku. 

Bez diskuse. 
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Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej bytové jednotky č. 374/1, tj. bytu včetně příslušenství  

a spoluvlastnického podílu na společných prostorech v 1. nadzemním podlaží domu čp. 374 v ulici Na 

Ohradě, Soběslav II, Františku Štědronskému, Soběslav, za cenu 2.226.000 Kč. 

Pořadové číslo hlasování: 10 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  20 

Proti:  1 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová Mgr. Alena Krejčová 

Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek Mgr. Jan Podlaha 

Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička 

Proti: 

Ing. Martin Kákona    

B: Koupě lesního pozemku p. č. 1496 v k. ú. Lžín 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva ke koupi lesního pozemku p. č. 1496 v k. ú. Lžín 

Předložen návrh koupě výše uvedeného lesního pozemku o výměře 121.499 m
2
 od Anny Pánkové, Praha, 

a Otakara Süssera, Tábor. Navržená cena koupě činí 1.200.000 Kč. Jednatel SLMS, s. r. o., Ing. P. Matouš 

s koupí souhlasí. 

Bez diskuse. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemku p. č. 1496 o výměře 121.499 m
2 

v k. ú. Lžín, který je ve 

vlastnictví Anny Pánkové, Praha, a Otakara Süssera, Tábor, do vlastnictví města Soběslav za cenu 

1.200.000 Kč. 

Pořadové číslo hlasování: 11 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  21 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    

C: Koupě pozemku p. č. 3755/3 v k. ú. Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 
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 Důvodová zpráva ke koupi pozemku p. č. 3755/3 v k. ú. Soběslav 

V návaznosti na usnesení RM č. 3/299/2022 ze dne 15. 11. 2022 předložen návrh koupě výše uvedeného 

pozemku o výměře 497 m
2
, který je ve vlastnictví ČR, příslušnosti hospodařit s majetkem státu Úřadu pro 

zastupování státu ve věcech majetkových, Praha, do vlastnictví města Soběslav za cenu 354,12 Kč/m
2
, 

celkem tedy 176.000 Kč. 

Bez diskuse. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemku p. č. 3755/3 o výměře 497 m
2 
v k. ú. Soběslav, který je ve 

vlastnictví ČR, příslušnosti hospodařit s majetkem státu Úřadu pro zastupování státu ve věcech 

majetkových, Praha, do vlastnictví města Soběslav za cenu 176.000 Kč. 

Pořadové číslo hlasování: 12 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  21 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    

K bodu 9 – Zřízení Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

V souladu s ustanovením § 117 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, na základě konzultace s většinou členů 

zastupitelstva města předložen návrh zřízení Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav, který 

fungoval již v minulém volebním období. Důvodem zřízení jsou dobré zkušenosti s jeho činností 

v minulém volebním období, probíhající změna č. 2 ÚP Soběslav a potřeba jednání s vlastníky pozemků. 

Předsedou výboru musí být ze zákona o obcích člen ZM. Předložen návrh sedmičlenného výboru ve 

složení: 

předseda: Mgr. Alena Krejčová 

členové: Ing. Petr Hejný, Ing. Jan Podlaha, Tomáš Šena, Ing. Jiří Klíma, Ing. Pavla Kodadová a Ing. Pavel 

Plát. Se všemi navrženými byla jejich nominace prodiskutována. 

K tomuto bodu diskutovali: 

členové ZM – Ing. I. Matějů, Ing. J. Bláha, Ing. M. Kákona, Mgr. A. Krejčová 

občané – O. Cílek. 

Ing. M. Kákona – podal protinávrh, aby zřízení Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny bylo odloženo na 

některé z dalších jednání zastupitelstva města. Dále podal návrh na doplnění původního zadání pro Výbor 

pro rozvoj Průmyslové zóny schválené na jednání ZM dne 16. 12. 2020 usnesením č. 12/090/2020 

„Hlavním úkolem výboru bude sledovat zájmy města v dopravě, zaměstnanosti, podnikání, životním 

prostředí a dalších důležitých oblastech při rozvoji průmyslové zóny, jednat s vlastníky pozemku a 

shromažďovat podklady pro jednání zastupitelstva města.“ o větu „Cílem bude sledovat možnosti a 

navrhovat postupy jak omezit výstavbu logistického centra a hal s velikostí větší než 10.000 m
2
 s ohledem 

na většinový názor vyjádřený občany v místním referendu.“ 

Pořadové číslo hlasování: 13 

Hlasování o protinávrhu Ing. M. Kákony: 

Zastupitelstvo města schvaluje odložení zřízení Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav  na některé 

z dalších jednání zastupitelstva města. 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 
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Pro:  2 

Proti:  14 

Zdrželi se:  5 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh nebyl schválen. 

Pro: 

Ing. Martin Kákona Mgr. Ilona Klimešová   

Proti: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

Ing. Jiří Klíma Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Marek Nývlt 

Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena 

Michal Turek MUDr. Jan Vodička   

Zdrželi se: 

MUDr. Kateřina Jirousová Mgr. Alena Krejčová Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Mgr. Petr Valeš    

Pořadové číslo hlasování: 14 

Hlasování o návrhu Ing. M. Kákony: 

Zastupitelstvo města schvaluje doplnění původního zadání pro Výbor pro rozvoj Průmyslové zóny 

schválené na jednání ZM dne 16. 12. 2020 usnesením č. 12/090/2020  o následující text: „Cílem bude 

sledovat možnosti a navrhovat postupy jak omezit výstavbu logistického centra a hal s velikostí větší než 

10.000 m
2
 s ohledem na většinový názor vyjádřený občany v místním referendu.“ 

 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  4 

Proti:  11 

Zdrželi se:  6 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh nebyl schválen. 

Pro: 

Mgr. Vladimír Drachovský MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Iveta Matějů 

Proti: 

Mgr. Jan Holas Ing. Jiří Klíma Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner 

Mgr. Petr Lintner Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek  

Zdrželi se: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Ilona Klimešová Mgr. Alena Krejčová 

Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička   

Starosta města předložil původní návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města zřizuje sedmičlenný Výbor pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav v následujícím 

složení: 

předseda: Mgr. Alena Krejčová 

členové: Ing. Petr Hejný, Ing. Jan Podlaha, Tomáš Šena, Ing. Jiří Klíma, Ing. Pavla Kodadová, Ing. Pavel 

Plát. 

Pořadové číslo hlasování: 15 

Hlasování o původním návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  17 

Proti:  1 

Zdrželi se:  3 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 
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Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

Ing. Jiří Klíma Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    

Proti: 

Ing. Martin Kákona    

Zdrželi se: 

MUDr. Kateřina Jirousová Mgr. Ilona Klimešová Mgr. Alena Krejčová  

K bodu č. 10 – Zřízení osadních výborů v městských částech Chlebov a Nedvědice 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Předložen návrh na zřízení tříčlenných osadních výborů v obou městských částech obdobně jako 

v minulém volebním období. 

O složení výborů bude rozhodnuto ve volbách, které v městských částech proběhnou ve dnech  

13. a 14. ledna 2023 současně s prvním kolem voleb prezidenta republiky. Organizaci těchto voleb zajistí 

místostarosta města, který seznámil ZM s postupem informování občanů obou městských částí, přípravy 

kandidátních listin a vlastních voleb. 

K tomuto bodu diskutovali: 

občané – Bc. M. Bučinský. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města pověřuje místostarostu města Mgr. Pavla Lintnera zajistit přípravu zřízení tříčlenných 

osadních výborů v městských částech Chlebov a Nedvědice. Návrh na složení výborů bude předložen na 

příštím jednání zastupitelstva města. 

Pořadové číslo hlasování: 16 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

 

Pro:  21 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  21 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Mgr. Nina Cibulková Mgr. Vladimír Drachovský Mgr. Jan Holas 

MUDr. Kateřina Jirousová Ing. Martin Kákona Ing. Jiří Klíma Mgr. Ilona Klimešová 

Mgr. Alena Krejčová Jiří Kubeš Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner 

Ing. Iveta Matějů Marek Nývlt Mgr. David Pánek Mgr. Michal Pánek 

Mgr. Jan Podlaha Tomáš Šena Michal Turek Mgr. Petr Valeš 

MUDr. Jan Vodička    

K bodu 11 – Různé 

Ing. M. Kákona – dotaz na instalaci nových technologií umožňujících úsporu elektrické energie na 

veřejném osvětlení, omezení či zrušení osvětlení památek. 

Mgr. Pavel Lintner – v současnosti město vyměňuje svítidla za úspornější led zdroje, využití nových 

technologií je možné zvažovat např. při výměně VO v rámci rekonstrukcí celých ulic. 

Ing. J. Bláha – památky jsou dominanty města a případné časové omezení osvětlení památek v nočních 

hodinách je nutné projednat s firmou, která osvětlení instalovala. 

MUDr. K. Jirousová – informace o ochotě města Veselí nad Lužnicí přispět na fungování LSPP 

v Soběslavi. 

Ing. J. Bláha – ve čtvrtek proběhne jednání s vedením města Veselí nad Lužnicí, na kterém bude tato 

záležitost projednána. 
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Ing. M. Kákona – dotaz, zda by bylo možné zřízení wi-fi v této zasedací místnosti, stejně jako tomu bylo 

v KDMS. 

M. Turek – v současnosti v této místnosti wi-fi není. 

Ing. J. Bláha – prověříme možnost zřízení Wi-Fi. 

I. Klapková – dotaz na existenci lhůty pro odpověď na žádost občana. 

Ing. R. Bryll – lhůta záleží na povaze podání, obecná lhůta na dotaz, připomínku je 30 dní. 

I. Klapková – upřesnila obsah dotazu podaného v červenci 2022, který se týkal úprav prostoru v okolí 

garáží u bývalého areálu Otavanu, dotaz na důvod vybudované zdi. 

Mgr. Pavel Lintner – z časových důvodů neodpověděl písemně, nicméně komunikace probíhala ústně, 

jednotlivé části podnětu byly řešeny prostřednictvím dodavatelské firmy, vlastní stavba stále probíhá, 

zmíněná zeď je zdí protihlukovou. 

O. Cílek – dotaz, zda starosta, místostarosta, tajemník nebo jejich předchůdci jmenovali někoho 

z přítomných členů zastupitelstva do svých funkcí v zaměstnání (např. Mgr. Jan Holas, ředitel ZŠ 

Komenského). 

Mgr. V. Drachovský – k obsazení funkcí dochází na základě výběrových řízení. 

Ing. J. Bláha – pravomoc jmenovat ředitele organizací má podle zákona o obcích rada města. 

K tomuto bodu dále diskutovali. 

členové ZM - Mgr. A. Krejčová, 

ostatní – Ing. R. Bryll. 

Ing. M. Kákona – požádal o zasílání materiálů do ZM e-mailem. 

Ing. J. Bláha – prověříme možnosti elektronického zasílání dokumentů. 

T. Šena – poděkoval všem, kteří se podíleli na přípravě a organizaci adventních trhů a akcí na náměstí, 

vyzdvihl především kulturní komisi. 

 

Zasedání zastupitelstva města skončilo 7. prosince 2022 v 18:25 hodin. 

 


